

「香港認可經濟營運商計劃」成員增添至75間 HKAEO family increased to 75 members

兩間公司於2021年9月獲成功認證為「香港認可經濟營運商」，使總數達至75間。「香港認可經濟營運商」可享有相關優惠待遇，包括減少或優先接受海關查驗等，憑藉其「認可經濟營運商」的地位，可享有更佳優勢，開拓全球市場。

GEODIS喬達是一家全球供應鏈專業物流商，致力於幫助客戶解決物流問題。GEODIS喬達憑藉其重點增長的業務（供應鏈服務、貨運代理、倉儲物流、配送與快遞以及公路運輸等服務），在全球67個國家及地區設立直屬辦公室開展業務，擁有遍及120個國家及地區的全球網絡，在商業排名中GEODIS喬達在全球名列前茅。2020年，GEODIS喬達擁有超過41,000名員工，銷售額84億歐元。

威豹金融押運護衛（香港）有限公司成立於2016年3月15日，母公司深圳市威豹金融押運股份有限公司（“威豹”），於1997年在深圳成立。威豹服務範圍包括現金及貴重物品本地及跨境押運、現金清分、銀行自助設備維護、安裝電子保安系統、保安產品代理、保安護衛服務、金庫儲存及托管、本地航空物流等，服務網絡從中國、香港拓展到全世界。



Two companies were successfully accredited as Hong Kong Authorized Economic Operator (HKAEO) in September 2021, bringing the total number of HKAEO to 75. HKAEOs enjoy appropriate incentives including reduced or prioritized Customs inspection, etc. and stand in a stronger position to explore markets worldwide by leveraging on the edge of their AEO status.

GEODIS is a top-rated, global supply chain operator recognized for its commitment to helping clients overcome their logistical constraints. GEODIS' growth-focused offerings (Supply Chain Optimization, Freight Forwarding, Contract Logistics, Distribution & Express, and Road Transport) coupled with the company's truly global reach thanks to a direct presence in 67 countries / regions, and a global network spanning 120 countries / regions, translates in top business ranking worldwide. In 2020, GEODIS accounted for over 41,000 employees globally and generated €8.4 billion in sales.

VPOWER FINANCE SECURITY (HONG KONG) LIMITED was established on 15 March 2016. The parent company SHENZHEN VPOWER FINANCE SECURITY CO. LTD. ("VPOWER"), was founded in Shenzhen in 1997. VPOWER's scope of services includes domestic and cross-border secured transportation services on banknotes and valuables, cash processing, ATM first-line maintenance, high-quality electronic security systems installation, physical security products, security guarding service, vaulting and depository, domestic aviation logistics, etc. Services network expanded from China, Hong Kong to all over the world.



聯絡我們
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關供應鏈安全管理科

Office of Supply Chain Security Management
Customs and Excise Department

